

Date: 13 April 2026

التاريخ: 13 أبريل 2026

To: Boursa Kuwait Company K.S.C.P.

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين،
تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع / الإفصاح عن معلومة جوهرية

Pertaining to the above subject, and in reference to Chapter 4 of disclosure and transparency module of CMA law number (7) of 2010 and its executive bylaws regarding the establishment of Capital Markets Authority and regulating securities activities, Jazeera Airways K.S.C.P. would like to disclose signing facilities renewal agreement, as clarified in the key information disclosure attached.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، تود شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. الإفصاح عن توقيع عقد تجديد تسهيلات ائتمانية وذلك وفقاً لما هو وارد في نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية المرفق.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



Barathan Pasupathi باراثان پاسوپاثي
CEO الرئيس التنفيذي



Jazeera Airways K.S.C.P.
Authorized and Paid Capital K.D 22,000,000
Commercial Registration Number 102546

P.O.BOX 29288, Safat 13153, Kuwait, State of Kuwait
T: +965 2224 8670 | 2433 3304
F: +965 2433 9432
Customer Support 177
jazeeraairways.com

شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.
رأس المال المصرح به والمدفوع 22,000,000 د.ك.
رقم السجل التجاري 102546

ص.ب 29288 الصفاة، 13153، الكويت، دولة الكويت
هاتف: +965 2224 8670 | 2433 3304
فاكس: +965 2433 9432
خدمة العملاء 177
jazeeraairways.com

FM

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Key Information Disclosure

<p>13 أبريل 2026 13 April 2026</p>	<p>التاريخ Date</p>
<p>طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. Jazeera Airways K.S.C.P.</p>	<p>اسم الشركة المدرجة Company</p>
<p>يرجى الإحاطة بأن شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع. قد قامت بتوقيع عقد تجديد تسهيلات ائتمانية قائمة مع إحدى البنوك محلية بمبلغ وقدره 18 مليون دينار كويتي يشمل كلاً من اعتمادات مستندية تحت الطلب وخطابات ضمان وقروض متجدد وذلك بمعدل فائدة وعمولات تدفع وفقاً للنظم المعمول بها في البنوك.</p> <p>We would like to inform you that Jazeera Airways K.S.C.P. has signed facilities renewal agreement with a local bank amounting to KD 18 Mn for Standby Letter of Credit (SBLC), Letter of Guarantee and revolving loan at interest rate and commissions to be paid according to the rules applicable at the Banks.</p>	<p>المعلومات الجوهرية Key Information</p>
<p>لا يوجد أثر مالي جوهري في الوقت الحالي على المركز المالي للشركة علماً بأن الجزء المستخدم من هذه التسهيلات هو 16.336 مليون دينار كويتي وسوف يظهر أثر الجزء الذي سيتم استخدامه من قيمة التسهيلات تباعاً على البيانات المالية.</p> <p>There is no material impact on the company's financial position currently. The utilized amount is KD 16.336 Mn and the impact of the portion that will be utilized during the subsequent periods will appear on the financial statements.</p>	<p>اثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of Key Information on the company's financial Position</p>
<p>يتحمل من اصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويرى بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون ادنى مسؤولية على كل من هيئة اسواق المال وبورصة الكويت للاوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية اضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتها الالكترونية أو موقعها الالكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.</p> <p>The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.</p>	



باراثان پاسوپاثي
الرئيس التنفيذي
CEO

Jazeera Airways K.S.C.P.
Authorized and Paid Capital K.D 22,000,000
Commercial Registration Number 102546
P.O.BOX 29288, Safat 13153, Kuwait, State of Kuwait
T: +965 2224 8670 | 2433 3304
F: +965 2433 9432
Customer Support 177
jazeeraairways.com



شركة طيران الجزيرة ش.م.ك.ع.
رأس المال المصرح به والمدفوع 22,000,000 د.ك.
رقم السجل التجاري 102546
ص.ب 29288 الصفاة، 13153، الكويت، دولة الكويت
هاتف: +965 2224 8670 | 2433 3304
فاكس: +965 2433 9432
خدمة العملاء 177
jazeeraairways.com

FA